
Protokoll årsmöte 2025 

 

Årsmötesprotokoll fört vid årsmöte 2025 03 22 för Värmland-Dals 

Beagleklubb på Lillerudsgymnasiet  

 

§ 1   Ordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 

§ 2   Justering av röstlängd verkställes vid behov. 

§ 3a Till ordförande för mötet valdes Jan Olsson. 

§ 3b Till sekreterare för mötet valdes Bengt Wärnbäck. 

§ 4   Att justera dagens protokoll valdes Anders Sundbäck och Christer Saarnaak. 

§ 5   Mötets behöriga utlysande godkändes. 

§ 6   Verksamhetsberättelsen för 2024 lästes upp och godkändes. 

§ 7   Revisionsberättelsen för 2024 lästes upp och godkändes. 

§ 8   Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

§ 9   Till ordförande för 2025 valdes  Jan Olsson. 

§ 10 Till sekreterare valdes  Bengt Wärnbäck 2025 

          Till kassör valdes    Stefan Karlsson 2025 – 2027    

          Till ordinarie styrelseledamöter valdes 

   Hanna Andreasson 2025 – 2027 

   Tony Enström 2025 – 2027 

§ 11 Till styrelsesuppleanter för 2025 valdes  

   Roger Blad  2025 

   Boo Svensson 2025 

   David Jonasson 2025 

§ 12 Till valberedning för 2025 valdes  

   Per – Anders Olsson sammankallande 

   Ulrika Olsson  ord 

   Lars Liljegren  ord 

 



§ 13 Till revisorer för 2025 valdes 

    Viktor Hellström  ord 

    Anders Liljegren ord 

    Patrik Rolandsson  suppleant 

§ 14 Val av övriga funktionärer 

    Tävlingskommitté´  Drevprov  Hanna Andreasson  2025–27 

    Per-Anders Olsson  2025–27 

  Utställning  Rut Elfgren            2025–27

   

  Viltspår  Inga-Lill Håkansson  2025–27 

  Avelsnämnd  Stefan Olsson            2025–27 

  Hemsidan  Roland Backlund      2025 

  Mässansvarig Ulrika Olsson             2025 

§ 15 Aktivitetsplan för 2025 fastställdes och godkändes. 

§ 16 Övriga frågor.  

• Förslag om inrättande av pris för bästa hjorthund. Antogs, styrelsen ansvarar. 

• Uppdrogs åt medlemmar att bidra med text och bilder till hemsida och 

Beagletidningen. 

• Diskuterades domararvode. Beslut: ingen ändring. 

• Diskuterades utställningsavgift. Efter diskussion, beslut ingen höjning. 

• Beslutades att även fortsättningsvis ersätta domarelev/aspiranter för kostnader 

gällande mat och logi vid deltagande på prov. 

§ 17 Utmärkelser delades ut senare efter årsmötet. 

§ 18 Ordförande tackade för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet       

                                Bengt Wärnbäck 

 

 

Justeras  

 Anders Sundbäck  Christer Saarnaak  

                                 


